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SVIM REDAKCIJAMA  
u Primorsko-goranskoj županiji  

 
POZIV ZA NOVINARE  
 

 
DRŽAVNI TAJNIK BAČIĆ SA ŽUPANIJSKIM LUČKIM UPRAVAMA O REDU U LUKAMA  

 
Pozivamo Vas na KONFERENCIJU ZA NOVINARE koja će se održati nakon sastanka 
državnog tajnika za more BRANKA BAČIĆA s predstavnicima jadranskih županija i 
županijskih lučkih uprava u srijedu, 28. svibnja 2008. u 12.30 sati u hotelu Koralj, Vlade 
Tomašića bb, Grad Krk.  
 
Na konferenciji će biti i kap. Mario Babić, pomoćnik ministra za pomorski promet, pomorsko 
dobro i luke i Josip Borić, pomoćnik ministra za otočni i priobalni razvoj.  
 
Sastanak je organiziran radi primjene Pravilnika o kriterijima za određivanje namjene 
pojedinog dijela luke otvorene za javni promet županijskog i lokalnog značaja, načina 
plaćanja veza, uvjeta korištenja te određivanja najveće visine naknade i raspodjele prihoda, 
posebice u dijelu određivanja iskrcajnih mjesta za ribarske brodove i brodice. Na sastanak su 
stoga pozvani i predstavnici Ministarstva poljoprivrede, ribarstva i ruralnog razvoja.  
 
Pravilnik definira obvezu podjele lučkog područja na operativni, komunalni i nautički dio i to u 
42 luke od županijskog i u 155 luka od lokalnog značaja. Prema tom propisu, prioritet za 
privez imaju plovila u linijskom pomorskom prometu, dok će drugi dio luke biti komunalni vez 
za brodice domicilnog stanovništva te za nautička plovila i ribarice.  
 
Donošenjem ovog pravilnika županijske lučke uprave imaju pravo naplaćivati privez plovila 
ukoliko daju usluge odvoza otpada, opskrbe vodom, strujom i sl. Također, pravilnikom su 
usvojeni jedinstveni kriteriji za naplatu veza po dužini plovila, a domicilno stanovništvo ima 
prioritet u dobivanju veza, dok su cijene jednake za sve bez obzira na mjesto stanovanja.  
 
Druga tema sastanka je izrada obuhvata lučkog područja kako bi se uvrstile sve izgrađene 
obale koje se i sada u stvarnosti koriste za privez brodica, čime bi se uveo red u naplatu 
vezova.  
 
Treća tema je održavanje reda u lukama u turističkoj sezoni obzirom da pomorski promet 
raste u svim segmentima, a da Hrvatska ima kroničan nedostatak vezova.  
 
Srdačan pozdrav, 
 
Marina Halužan, 
Glasnogovornica  


